



Date: 19 June 2017
Ref: LD/B/WA/17/03

التاريخ: 19 يونيو 2017
المرجع: LD/B/WA/17/03

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Vice President
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Share Capital Reduction

الموضوع: تخفيض رأس المال

With reference to the aforementioned subject please be advised of the following:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى أخذ العلم بالتالي:

"Drake & Scull International PJSC" herein referred to as the **(the Company)** received today from the Securities and Commodities Authority (SCA) the approval to proceed with the final preparations to initiate the 75% share capital reduction.

تلقت شركة "دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع" المشار إليها فيما يلي "بالشركة" اليوم موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع لمواصلة إتمام الاستعدادات التنظيمية النهائية من أجل الامتثال لمتطلبات الموافقة والشروع في تخفيض رأس المال بنسبة 75%.

Therefore and in view of the above, the Company expects to complete the share capital reduction within 6 to 7 weeks and to subsequently conclude the AED 500 million capital increase by the end of Q3 2017.

وبناء على ما تقدم، تتوقع الشركة إكمال تخفيض رأس المال خلال فترة تتراوح بين 6 إلى 7 أسابيع، وإكمال إجراءات الزيادة في رأس المال بقيمة 500 مليون درهم اماراتي بنهاية الربع الثالث من عام 2017 .





Sincerely Yours,

Wael Allan
Chief Executive Officer
Drake & Scull International PJSC



وائل علان

الرئيس التنفيذي

شركة دريك آند سكل إنترناشيونال ش.م.ع

